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 Interpellation till Miljö- och byggnämndens ordförande Andreas Unger 

 angående regionens hantering av spridning av CKD (cement kiln dust) 

 Under en tid har ett ärende avseende otillåten dumpning av CKD (cement kiln dust) på 

 Hästnäs orsakat svåra miljöproblem och väckt stor uppmärksamhet.  CKD är flygaska 

 som är ett restavfall från eldning av farligt avfall vid kalkförbränningen i Slite och som 

 därför innehåller höga halter av miljöfarliga tungmetaller och andra miljöskadliga gifter. 

 Heidelberg Materials, f.d. Cementa, får under sin produktion av cement och eldning av 

 farligt avfall många ton CKD som de måste göra sig av med. Miljöskandalen på Hästnäs, 

 där grundvattnet nu förorenats av bland annat bly, gör att det finns all anledning att 

 fråga sig hur regionen hanterar dessa frågor för att skydda Gotlands grundvatten och 

 miljö. Det finns förmodligen en risk att CKD har hanterats fel på fler ställen än Hästnäs, 

 som dessutom ligger inom ett vattenskyddsområde. 

 Miljöpartiet önskar därför svar på följande frågor av Andreas Unger: 

 ●  Hur hanterar Miljö- och byggnämnden vidare ärendet vid Hästnäs? 

 ●  Vad gör Miljö- och byggnämnden samt förvaltningen för att säkerställa att 

 hanteringen av CKD hos olika aktörer är säker och följer lagar och regler? 

 ●  Finns det krav på anmälan från de entreprenörer som använder CKD och 

 därmed möjlighet till spårbarhet? 

 ●  Vilka medel har nämnden för att tvinga aktörer som hanterar CKD felaktigt att 

 återställa mark och vatten som förorenats av detta? 

 ●  Finns det risk för att CKD har hanterats på felaktigt sätt på andra ställen på ön 

 och då orsakat liknande problem? 
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